
KOMISJA
RODZINY, ZDROWIA, ŚRODOWISKA I SPRAW SPOŁECZNYCH

SEJMIKU WOJEWÓDZTWA OPOLSKIEGO

protokół z posiedzenia 10/25 w dniu 24 lutego 2025 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13 00 
Posiedzenie odbyło się w siedzibie Collegium Medicum Uniwersytetu Opolskiego -  Instytut 
Nauk Medycznych przy ul. Oleskiej 48 w Opolu.

Obrady prowadził Przewodniczący Komisji Roman Kolek  

Lista obecności członków Komisji:

- Roman Kolek Przewodniczący Komisji
- Janina Okrągły Wiceprzewodnicząca Komisji
- Zuzanna Donath – Kasiura
- Artur Kamiński 
- Andrzej Mrowiec 
- Jerzy Niedźwiecki
- Iwona Porowska
- Alicja Szymkowicz
- Katarzyna Zalewska
Nieobecny:
- Antoni Konopka

Wnioski z posiedzenia w załączeniu.

W posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: 

- dr hab. n. med. Jacek Jóźwiak prof. UO Dziekan Wydziału Lekarskiego
- Prof. dr hab. n. med. Marek Gierlotka Dyrektor Instytutu Medycznego Uniwersytetu Opolskiego 
- dr hab. Dawid Bączkowski Dziekan Wydziału Wychowania Fizycznego i Fizjoterapii
- Prof. Mariusz Kołosowski Rektor Państwowej Akademii Nauk Stosowanych w Nysie
- Joanna Wołek Z-ca Dyrektora Departament Zdrowia i Polityki Społecznej
- Krzysztof Grzęda Z-ca Dyrektora Departamentu Edukacji i Rynku Pracy 

Stwierdzenie prawomocności obrad – na początku obecnych na posiedzeniu 9 członków 
Komisji.  

Przewodniczący przywitał obecnych na posiedzeniu gości i członków Komisji oraz 
odczytał porządek obrad. 
Porządek obrad:

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia w dniu 27 stycznia 2025 r.
2. Informacja nt. Kształcenie kadr medycznych w uczelniach województwa opolskiego.
3. Sprawy różne.



Członkowie komisji jednogłośnie przyjęli zaproponowany porządek obrad po 
zmianach.

GŁOSOWANIE
ZA –  9,   PRZECIW – 0,  WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ   -  0

Ad. 1 
Informacja nt. Kształcenie kadr medycznych w uczelniach województwa opolskiego.

Prof. dr hab. n. med. Marek Gierlotka Dyrektor Instytutu Medycznego Uniwersytetu 

Opolskiego przywitał obecnych na posiedzeniu członków komisji i zaproszonych gości oraz 

poinformował, iż dr hab. n. med. Jacek Jóźwiak prof. UO Dziekan Wydziału Lekarskiego                    

w posiedzeniu będzie uczestniczył w formie zdalnej. 

R. Kolek Przewodniczący Komisji poprosił przedstawicieli wyższych uczeni o zaprezentowanie 

Informacji nt. Kształcenie kadr medycznych w kierowanych przez siebie uczelniach:

- Prof. Mariusz Kołosowski Rektor Państwowej Akademii Nauk Stosowanych w Nysie

- dr hab. Dawid Bączkowski Dziekan Wydziału Wychowania Fizycznego i Fizjoterapii

- dr hab. n. med. Jacek Jóźwiak prof. UO Dziekan Wydziału Lekarskiego,

przedstawili w formie prezentacji multimedialnej  informacje m. in. na temat kierunków oraz 

liczby studentów w uczelniach jak również podejmowanych działań promocyjnych 

województwa opolskiego jako atrakcyjnego miejsca do nauki i pracy w sektorze medycznym, 

aby zmniejszyć problem odpływu wykształconych kadr do innych regionów.

Podczas dyskusji poruszono kluczowe zagadnienia dotyczące przyszłości kształcenia 

specjalistycznego lekarzy i pielęgniarek, a także wyzwań stojących przed sektorem edukacji 

medycznej w regionie.

Członkowie Komisji sformułowali wniosek do Zarządu Województwa Opolskiego

Komisja zwraca się do Zarządu Województwa Opolskiego o kontynuację działań w zakresie:

- programów stypendialnych i wsparcia finansowego dla studentów kierunków medycznych, aby 

zwiększyć atrakcyjność studiowania i zatrzymania absolwentów w regionie,

- Rozwój współpracy między uczelniami a placówkami medycznymi w zakresie praktyk i staży, 

co pozwoli na lepsze przygotowanie przyszłych specjalistów do pracy w zawodzie.



- wsparcie w zakresie rozwoju infrastruktury dydaktycznej 

- Promocja województwa opolskiego jako atrakcyjnego miejsca do nauki i pracy w sektorze 

medycznym, co przyczyni się do zmniejszenia problemu odpływu wykształconych kadr do 

innych regionów.

Wobec powyższego Komisja rekomenduje Zarządowi Województwa Opolskiego dalsze 

działania mające na celu wzmocnienie kształcenia kadr medycznych i zwiększenie dostępności 

wykwalifikowanych specjalistów w regionalnej ochronie zdrowia.

Ad. 2
Sprawy różne.
R. Kolek Przewodniczący Komisji poinformował, iż przesłano członkom Komisji wraz za 

zawiadomieniem na dzisiejsze posiedzenie do wiadomości pismo Prezesa Zarządu 

Stobrawskiego Centrum Medycznego sp. z o.o. z siedzibą w Kup, Pana Bartłomieja Orpela dot. 

zwiększenia kontraktu w placówce. 

Członkowie Komisji ustalili, iż Komisja omówi temat na następnym posiedzeniu Komisji 

w miesiącu marcu. 

Zakończenie posiedzenia - godz. 15:40

         Przewodniczący Komisji 

                  Roman Kolek  

Protokołowała 
Katarzyna Ćwieląg
Główny Specjalista
Biuro Sejmiku
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